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Verordening individuele studietoeslag Krimpenerwaard 

 

De D66 fractie heeft over dit onderwerp drie vragen: 

1. Waarom wordt gekozen voor 4 personen (van de 40) per jaar die in aanmerking komen voor deze  

regeling? Is het financieel mogelijk de regeling wat ruimer op te zetten als er een aantal zeer gemotiveerde 

kandidaten extra zijn? 

 

Antwoord:  

Er wordt niet gekozen voor 4 jongeren. Om de hoogte van studietoeslag te kunnen bepalen is gekeken naar het 

historische gebruik van de studietoeslag toen deze nog uitgevoerd werd door het UWV. Teruggerekend naar ons 

klantenbestand zijn dat dan ongeveer 4 jongeren per jaar. Er van uitgaande dat  wij binnen de toegekende 

rijksmiddelen dienen te blijven, wordt op basis van deze 4 jongeren de hoogte van de studietoeslag op € 175 per 

maand bepaald. Het is echter een aanname. Er kunnen meer jongeren aanvragen. Het is dus een open einde 

regeling. 

 

 

2. Wat zijn de criteria, hoe wordt de discretionaire bevoegdheid voor toekenning van een studietoelage 

gebruikt? M.a.w. hoe voorkom je dat de mening van de klantmanager overheerst bij toekenning? Vier 

ogenbeleid is 1 optie maar mogelijk meer objectieve meetmethoden? 

 

Antwoord:  

Er zijn een flink aantal, door het Rijk voorgeschreven criteria opgenomen. De klantmanager beoordeeld of de 

aanvrager aan al deze criteria voldoet. Besluiten van ervaren consulenten worden op regelmatige basis 

gecontroleerd door afdeling Interne Controle. Dit lijkt ons een voldoende waarborg voor juiste besluiten. 

 

 

3. Monitoring. Wij zijn van mening dat de studieresultaten goed gevolgd moet worden en halfjaarlijks 

bekeken moet worden of doorgaan nuttig is. Terugbetaling studie afgelopen periode is voor deze groep niet 

haalbaar, wel op tijd monitoren of vervolg nuttig is. Deelt u deze mening? 

 

Antwoord:  

In de verordening wordt aangegeven dat het moment van aanvraag bepalend is. Doordat de studietoeslag per 

jaar aangevraagd moet worden, achten wij dit voldoende controle. Zolang de student kan aantonen dat hij recht 

op studiefinanciering heeft, wordt hij ook geacht voldoende resultaten te behalen. Indien er vaker gecontroleerd 

zou moeten worden, dan is het toegekende budget niet toereikend. 

De gegevens worden wel gemonitord en geëvalueerd. De resultaten zullen te zijner tijd met u worden 

besproken. 


